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Zápis z jednání Komise pro mládež, tělovýchovu a sport (dále jen „komise“) 

 

Datum: 23.04.2024  

 

Účast: Mgr. Renáta Vesecká (předsedkyně); Ing. Jiří Holý; Daniel Rosenbaum; Jan Hadraba; Mgr. Jitka Charyparová; 

Tomáš Novák; František Jobek 

Neomluven: Ema Davidová (podala rezignaci); Jakub Hušek (podal rezignaci) 

 

Hosté: Miroslav Peterka (místostarosta) 

 

Koordinátorka: Markéta Benešová 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Projednání účasti komisařů na jednáních komise 

3) Sportovec Příbramska 

4) Projednání podaných individuálních dotací 

a) projekt „Na plnej plyn“ 

b) projekt „MČR v klasických šipkách“ 

c) projekt „Rally Příbram“ 

5) Dotační programy 2025 

6) Různé 

7) Závěr - diskuse 

 

ad1) Schůzi zahájila předsedkyně komise, přivítala přítomné. Je přítomno 7 z 9 členů, komise je usnášeníschopná. 

Předsedkyně komise přednesla program jednání. 

 Hlasováno o návrhu:  

PRO: 7  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 

 Program schválen. 

   

ad2) Projednání účasti komisařů na jednáních komise 
 Předsedkyně informuje o členech komise, kteří se pravidelně bez omluvy neúčastní jednání. Odbor informuje o 

oficiální rezignaci členů komise a oslovení příslušných politických stran či uskupení o nominaci nových 
zástupců. 

  
Předsedkyně navrhuje radě města snížit počet členů komise. Konstatovala, že se z dlouhodobého hlediska 
ukázalo, že pro plnohodnotnou funkčnost je sedmičlenná komise dostačující.  
Hlasování o návrhu: PRO: 7  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 

 
 Na jednání se dostavila vedoucí odboru. 
 
  
ad3) Sportovec Příbramska 
 Předsedkyně vyvolává diskusi o akci Sportovec Příbramska 2023. Komise diskutuje o způsobu nominací, 

vyhodnocení výsledků a průběhu večera. Manažer sportu seznamuje komisi se způsobem prezentace 
jednotlivých nominovaných sportovců. Komise navrhuje pro příští ročníky zveřejnit nominované osobnosti v síni 
slávy.  

  
Komise výše uvedené bere na vědomí. 

 
 
ad4) Projednání individuálních dotací 
 a) projekt „Na plnej plyn“ 
 Komise diskutuje o podané žádosti a výši požadované dotace, o výši částky poskytované na jedno dítě v rámci 

podpory sportovních klubů v programu činnost sportovních organizací.  
 
Návrh č. 1 podpora ve výši 10.000,00 Kč 
Hlasováno o návrhu č. 1: PRO: 3   PROTI: 4 ZDRŽEL: 0 NÁVRH NESCHVÁLEN 
 
Návrh č. 2 podpora ve výši 5.000,00 
Hlasováno o návrhu č. 2: PRO: 5  PROTI: 0 ZDRŽEL: 2 NÁVRH SCHVÁLEN 
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 b) projekt „MČR v klasických šipkách“ 
 Komise diskutuje o podané žádosti a položkovém rozpočtu projektu. 
  

Návrh č. 1 podpora ve výši 20.000,00 Kč 
Hlasováno o návrhu č. 1: PRO: 2  PROTI: 5 ZDRŽEL: 0 NÁVRH NESCHVÁLEN 
 
Návrh č. 2 podpora ve výši 10.000,00 Kč 
Hlasováno o návrhu č. 2: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 

  
  
 c) projekt „Rally Příbram“ 

 Vzhledem k tomu, že je akce zařazena v rozpočtu města a komise má konzistentní názor („Rally Příbram svou 

podstatou nenaplňuje priority a cíle schváleného Plánu rozvoje sportu města Příbram do roku 2030, a to 

pozitivní vliv na rozvoj pohybové aktivity dětí a mládeže. Komise nedoporučuje podporu akce z rozpočtu 

individuálních dotací.“) nebude se k žádosti v letošním roce i v letech nadcházejících vyjadřovat. 

  
 
ad5) Dotační programy 2025 
 a) Reprezentant ČR 2025 
  Komise diskutuje o nastavení podmínek dotačního programu a způsobu použití dotace. 
 
 Návrh dotačního programu s úpravami a předpokládanou alokací 330.000,00 Kč. 

 Hlasováno o návrhu: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 
 
 
 b) Sportovní akce 2025 
 Diskuse o změnách dotačního programu pro rok 2025. 
  

Návrh dotačního programu s úpravami a předpokládanou alokací 1.200.000,00 Kč s tím, že předpokládaná 
alokace zahrnuje podporu sportovních akcí včetně akcí Běh města Příbrami a Příbramský půlmaraton. 
 Hlasováno o návrhu: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 

 
  

c) Rozvoj a opravy sportovišť 2025 
 Diskuse o předpokládané alokaci a projektech, které mohou být v roce 2025 realizovány. 
 
 Návrh dotačního programu s předpokládanou alokací 1.000.000,00 Kč.  
 Hlasováno o návrhu: PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 
 

d) Činnost sportovních organizací 2025 
Diskuse o nastavení podmínek dotačního programu, bodovacím systému a podmínek pro splnění zařazení dětí 
do kategorie soutěžících. 
 
Návrh č. 1 změna v čl. 7 Způsob použití dotace, čl. 7.2 – nastavení limitu odměn 60.000,00 Kč na osobu/měsíc 
a s limitem 400Kč/hod jen pro DPP/DPČ  
Hlasováno o návrhu č. 1: PRO: 1  PROTI: 5  ZDRŽEL: 1 NÁVRH NESCHVÁLEN 

 
 

Návrh č. 2 změna v čl. 7 Způsob použití dotace, čl. 7.2 – nastavení limitu odměn 60.000,00 Kč na osobu/měsíc, 
max. možné čerpání odměn do 50 % poskytnuté dotace a s limitem 400Kč/hod jen pro DPP/DPČ 
Hlasování o návrhu č. 2: PRO: 1 PROTI: 1 ZDRŽEL: 5 NÁVRH NESCHVÁLEN 

 
Návrh č. 3 změn v čl. 7 Způsob použití dotace, čl. 7.2 – nastavení limitu odměn 60.000,00 Kč na osobu/měsíc 
a max. možné čerpání odměn do 50 % poskytnuté dotace 
Hlasování o návrhu č. 3: PRO 6  PROTI: 0 ZDRŽEL: 1 NÁVRH SCHVÁLEN 
 
 
Návrh dotačního programu s úpravami a předpokládanou alokací 6.500.000,00 Kč 

 Hlasování o celém programu: PRO 7 PROTI: 0 ZDRŽEL: 1 NÁRH SCHVÁLEN 
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 e) Podpora vrcholového sportu 
 Předsedkyně a manažer sportu seznamují členy komise s připravovanými změnami v podpoře vrcholového 

sportu, nynější dotační program Podpora vrcholového sportu.  
  
Jednání opouští T. Novák 
Jednání opouští J. Hadraba 
 
 Diskuse ohledně nastavení podmínek podpory vrcholového sportu bude předmětem dalšího jednání komise. 
 

Termín dalšího jednání komise byl stanoven na 14.05.2024 od 17:30 v kanceláři OŠKS na Zámečku. 

 

 

Zapsala: Markéta Benešová v. r. 

Schválila: Mgr. Renáta Vesecká v. r. 

 

 


